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Zapytanie

W sprawie konieczności wykonania w Woli Przerębskiej (Kolonia) chodnika z jednej strony 
przy drodze powiatowej Nr 3915 E wraz z udrożnieniem przydrożnego rowu 
i uzupełnieniem kilku lamp ulicznych itd.
Panie Wójcie!
Realizując mandat radnego, zgodnie z art. 24 ustęp 3 -7  ustawy o samorządzie gminnym, 
w imieniu mieszkańców Sołectwa w Woli Przerębskiej zwracam się z zapytaniem dotyczącym 
złożonej interpelacji z dnia 12.01.2021 r. , która jest zarejestrowana pod Nr UG.OR.0003.1.2021 
i udzielonej odpowiedzi z dnia 22.01.2021 r.

Stan faktyczny - uzasadnienie:

1. W odpowiedzi na złożoną interpelację uzyskałem odpowiedź cytuję „ że organ do którego wniesiono 
interpelację jest niewłaściwy w sprawie, w związku z powyższym Urząd Gminy Masłowice zwróci się 
pismem do Starostwa Powiatowego o budowę chodnika przy drodze powiatowej Nr 3915E
w miejscowości Wola Przerębska (Kolonia) jak również o udrożnienie przydrożnego rowu, natomiast 
oświetlenie uliczne jest zadaniem własnym gminy i w sezonie letnim zostanie rozważona możliwość 
uzupełnienia kilku lamp ulicznych na istniejących słupach.

2. Jako radny zgodnie z Art. 24 ustęp 3 - 7  ustawy o samorządzie gminnym interpelacje złożyłem 
prawidłowo za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy, która została przekazana do Wójta 
Gminy 12.01.2021 r.. Dobrym zwyczajem jest, aby interpelację złożoną przez radnego gminy 
przekazać pismem z podpisem Wójta Gminy w tym samym czasie do Starostwa Powiatowego
w Radomsku. W piśmie Wójt Gminy może dopisać swoje zdanie dotyczące celowości, zasadności 
wykonania takiego zadania czy inne propozycje.

3. Nie otrzymałem odpowiedzi na zamieszczoną informację w interpelacji a dotyczącą oświetlenia 
skrzyżowania dróg powiatowych Nr 3915E i NR 3917E do m. Borki poprzez zamontowanie
w pobliżu skrzyżowania lampy ulicznej (oświetlenia solarnego) czy innego eliminując występujące 
zagrożenie wypadkowe w tym rejonie dla mieszkańców i kierowców pojazdów samochodowych. 
Pytania:
1. W imieniu mieszkańców i własnym chciałbym zapytać kiedy zostanie przekazana 
interpelacja radnego do Starostwa Powiatowego w Radomsku.
2. Proszę o udzielenie odpowiedzi w temacie oświetlenia skrzyżowania dróg powiatowych 
zamieszczonych w interpelacji a także w punkcie 3 zapytania, jak Wójt Gminy widzi 
rozwiązanie tego problemu, jakie podjęte zostaną działania przez Gminę.
Proszę o pisemną informację o podjętych działaniach oraz zamieszczenia zapytania jak 
i udzielenie odpowiedzi na stronie BIP Urzędu Gminy Masłowice.

a/a Z poważaniem
Józef Cichoń 

Radny Gminy Masłowice
/

1


